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Protokół Nr 64 

z obrad sześćdziesiątej czwartej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 4.09.2023r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali Kinowo-Widowiskowej Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku oraz Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – 14:30. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 13 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022r. 

poz. 559 ze zm.). 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: p. Natasza Ksobiak i p. Marian Chęś. 

 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Dróg UM w Więcborku      - Tomasz Fifielski 

5. Redaktor „Krajna TV”      - Maciej Bór 

 

 

W I części obrad uczestniczyła Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej  

w Więcborku p. Danuta Zawidzka oraz Redaktor Tygodnika „Wiadomości Krajeńskie”  

p. Robert Lida 

 

 

W I części obrad uczestniczyli stypendyści z szkół gminnych wraz z opiekunami  

i dyrektorami szkół. 

 

Tuż po otwarciu, stwierdzeniu quorum oraz powitaniu wszystkich zebranych na sali  

i oglądających transmisję obrad przez Przewodniczącą RM, odbyła się uroczystość 

wręczenia listów gratulacyjnych i nagród dla najzdolniejszych uczniów Szkół Podstawowych 
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z terenu Gminy Więcbork. Listy gratulacyjne i nagrody w postaci czeków odebrało z rąk 

Burmistrza Więcborka - Waldemara Kuszewskiego oraz Przewodniczącej Rady Miejskiej – 

Anny Łańskiej, odebrało pięćdziesięciu stypendystów. 

Burmistrz Więcborka przed przystąpieniem do uhonorowania stypendystów serdecznie 

pogratulował wszystkim laureatom znakomitych wyników w nauce oraz szczególnych 

osiągnięć artystycznych.  Mówił, że otrzymane stypendia, to uhonorowanie ich ciężkiej pracy 

włożonej w zdobywanie wiedzy i umiejętności. Żywił przekonanie, że otrzymane wsparcie 

pomoże im w rozwijaniu indywidualnych pasji, zdolności oraz zdobyciu rzetelnego 

wykształcenia. Życzył również, by spełniły się wszystkie plany i zamierzenia, a satysfakcja 

płynąca ze zdobywania wiedzy oraz dokonań artystycznych dodała sił w nowym roku 

szkolnym.  

W tym miejscu nastąpiło uroczyste rozdanie stypendiów. 

Poniżej lista laureatów 

Stypendium naukowe za rok szkolny 2022/2023: 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Jastrzębcu: 

 Marach Oliwier 

 Bączkowska Antonina 

Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Pęperzynie: 

 Kulska Magdalena 

 Żerdzinski Jacek 

Szkoła Podstawowa im. E.J. Orzelskich w Runowie Krajeńskim: 

 Oleksińska Natalia 

Szkoła Podstawowa im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie: 

 Igman Stanisław 

 Sokół Nina 

 Barwina Agata 

 Dziamecka Agata 

 Igman Marcel 

 Kądziela Aleksandra 

 Pyszka Zuzanna 

 Szymańska Justyna 

 Helt Łukasz 

 Kabat Radosław 

 Szefler Julia 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku: 
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 Łański Gabriel 

 Ihma Patrycja 

 Tadych Klaudia 

 Starzecki Aleksander 

 Ossowska Alicja 

 Toczko Hubert 

 Dryll Zuzanna 

 Smolińska Wiktoria 

 Kosecka Patrycja 

 Pliszka Zuzanna 

 Borowicz Oliwia 

 Januszewska Emilia 

 Łański Stanisław 

 Grochowska Michalina 

 Schmidt Michał 

 Masztakowski Marek 

 Kubatzki Dorian 

 Affelska Kornelia 

 Błocińska Monika 

 Ćwikła Kacper 

 Grabinski Bartosz 

 Jeliński Filip 

 Masztakowska Julia 

 Pietrewicz Mateusz 

 Stramel Martyna 

Szkoła Podstawowa w Zakrzewku 

 Tobiasz Kozak 

Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku: 

 Ciepłuch Julia 

 Szulc Jakub 

 Borowiak Bartosz 

  

Stypendium naukowo – artystyczne za rok szkolny 2022/2023: 

Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku: 

 Turzyńska Melania 

 

Stypendium artystyczne za rok szkolny 2022/2023: 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku:  

a) Kuszewska Marcelina 
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Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku: 

 Turzyńska Kalina 

 Turzyńska Milena 

I część obrad zakończona została wspólnym zdjęciem Stypendystów, Burmistrza Więcborka  

i Radnych Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Po uroczystości nastąpiła przerwa w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono 

 

Kontynuacja obrad nastąpiła ok. godz. 13:00 w sali Centrum Aktywności Seniora przy  

ul. Mickiewicza 22 B w Więcborku. 

Porządek obrad cz. II: 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LX sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

6. Przyjecie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

7. Przyjecie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

8. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

9. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

10. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Informacja Kierownika Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg o stanie 

technicznym dróg gminnych oraz realizowanych pracach modernizacyjnych  

i remontowych w roku 2023r. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonych w Więcborku przy ul. Mickiewicza 7. 

15. Przyjecie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu działki nr 175 położonej przy ul. Sportowej w Więcborku, gmina Więcbork. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie. 

Do porządku obrad nie wniesiono zmian. 

 

 

Ad.5 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XL sesji  

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.6 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XLI 

nadzwyczajnej sesji został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy 

ewentualnie ktoś z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc 

poddano protokół pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.7 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XLII sesji 

nadzwyczajnej został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy 

ewentualnie ktoś z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc 

poddano protokół pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.8 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XLIII sesji  

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.9 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

30.06.2023r. – udział w obchodach 15-lecia Lokalnej Grupy działania „Nasza Krajna”  

/miejsce: Kamień Krajeński/. 

1.07.2023r. – udział i praca w Jury I Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich gminy Więcbork  

w Suchorączku. 

2.07.2023r. – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Więcborku p. Beata Kopta oraz radna Brygida Migawa, reprezentowały Radę 

Miejską na Pikniku Rodzinnym „Parafiada” w Sypniewie.  

12.07.2023r. – udział w posiedzeniu połączonych Komisji RM oraz LXI sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej w Więcborku. 

16.07.2023r. – udział w otwarciu IX Jarmarku Krajeńskiego/ miejsce: targowisko miejskie  

w Więcborku/. 

25.07.2023r. - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Więcborku p. Beata Kopta reprezentowała Radę Miejską w Więcborku na 

obchodach Święta Policji w Sępólnie Krajeńskim. 

28.07.2023r. – udział w obradach LXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Więcborku. 

29.07.2023r. – udział w zawodach sportowych w podnoszeniu ciężarów w podrzucie  

o Puchar Burmistrza Więcborka /miejsce: siłownia w lasku miejskim w Więcborku/. 

 

1.08.2023r. – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Więcborku p. Henryk Szwochert wraz 

z Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Spraw Społecznych Rady Miejskiej  

w Więcborku p. Beatą Kopta złożyli kwiaty i znicze pod Pomnikiem „Orła Białego” w 79 

rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego. 

 

10.08.2023r. – udział Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku p. Beacie Lida  

w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz poprowadzenie LXIII sesji Nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

15.08.2023r. – udział w Koncercie „Bitwa Nadęta” na Placu Jana Pawła II w Więcborku przy 

molo. Udział w koncercie wzięły trzy orkiestry: Więcborska Orkiestra Dęta, Młodzieżowa 

Orkiestra Dęta z Mieściska oraz Orkiestra Dęta z Połajewa. 

 

17.08.2023r. – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Anna Łańska wraz  

z Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Spraw Społecznych RM p. Beatą Koptą 
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uczestniczyły w posiedzeniu Komisji Stypendialnej przyznającej stypendia uczniom ze szkół 

gminnych. 

 

29.08.2023r. – udział Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku p. Anny Łańskiej  

w uroczystościach pogrzebowych zmarłego syna Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Więcborku. 

 

1.09.2023r. – złożenie kwiatów i zniczy pod Pomnikiem „Orła Białego” w 80-tą rocznicę 

wybuchu II Wojny Światowej. Tego samego dnia Przewodnicząca RM uczestniczyła  

w posiedzeniu połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

2.09.2023r. – udział w Dożynkach Powiatowo-Gminnych w Zamartem gmina Kamień 

Krajeński. 

 

3.09.2023r. – w 84 rocznicę utworzenia obozu dla osób cywilnych w Karolewie, 

Przewodnicząca RM wraz z liczną grupą Radnych Rady Miejskiej w Więcborku uczciły 

pamięć ofiar tego miejsca kaźni. 

 

Ad.10 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

29.06.2023r. – Burmistrz Więcborka wraz z Poseł na Sejm RP p. Iwona Kozłowską spotkali 

się z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy p. Przemysławem 

Dąbrowskim. W trakcie spotkania omówiono kontynuację prac remontowych na drogach 

wojewódzkich znajdujących się na terenie gminy Więcbork oraz kwestie dotyczące budowy 

obwodnicy Więcborka. 

30.06.2023r. - udział w spotkaniu organizacyjnym, dotyczącym imprezy: „Bitwa Regionów” 

– etapu powiatowego dla Kół Gospodyń Wiejskich z powiatu sępoleńskiego. Następnie 

Burmistrz wziął udział w Pikniku Lokalnej Grupy działania „Nasza Krajna”, który połączony 

został z obchodami jubileuszu 15-lecia działalności tego Stowarzyszenia /miejsce: amfiteatr 

nad jeziorem Mochel w Kamieniu Krajeńskim/. 

1.07.2023r. – udział w I Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich gminy Więcbork w Suchorączku. 

I miejsce zajęły Panie z KGW Nowy Dwór, II miejsce KGW Pęperzyn, II miejsce KGW  

Zabartowo.  

2.07-23.07.2023 – urlop wypoczynkowy. 

25.07.2023r. – udział w uroczystych obchodach Święta Policji w Sępólnie Krajeńskim 

/miejsce: Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim/. 

26.07.2023r. – udział w posiedzeniu Konwentu Powiatu Sępoleńskiego w Starostwie 

Powiatowym w Sępólnie Krajeńskim. 

27.07.2023r. – spotkanie z przedstawicielem Firmy Marbruk - Prezesem Marcinem 

Kwiatkowskim oraz Dyrektorem Zarządu dróg Powiatowych w Sępólnie Krajeńskim  

p. Edwinem Eckert w sprawie realizacji zobowiązań wykonawcy dotyczących remontu drogi 
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powiatowej w Śmiłowie i Zabartowie. Ustalono, że remont zostanie wykonany w I połowie 

sierpnia br. 

28.07.2023r. – udział w programie radiowym nadawanym z Więcborka przez „Radio 

Weekend”. Była to okazja do promocji gminy Więcbork oraz corocznych „Dni Więcborka”  

i „Mistrzowskiego Kursu Wokalnego” prowadzonego przez Maestro Andrzeja Dobber  

i Andrzeja Lamperta, zakończonego koncertem najlepszych uczestników kursu. Następnie 

Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z p. Markiem Różniakiem właścicielem Firmy „Gosprol”, 

na którym poruszono, miedzy innymi, wspólną realizację inwestycji polegającej na budowie 

drogi gminnej /miejsce: siedziba Firmy „Gosprol” w Pęperzynie/. Tego samego dnia 

Burmistrz wziął udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Więcborku oraz LXII sesji 

nadzwyczajnej RM w Więcborku.   

29.07.2023r. – udział w uroczystościach pogrzebowych p. Witolda Kantaka w kościele  

i cmentarzu komunalnym w Więcborku. W tym dniu Burmistrz uczestniczył również  

w podsumowaniu zawodów w podnoszeniu ciężarów w podrzucie o Puchar Burmistrza 

Więcborka.  

30.07.2023r. – udział w pracach komisji oceniającej potrawy przygotowane przez panie z Kół 

Gospodyń Wiejskich, z powiatu sępoleńskiego, które tego dnia brały udział w etapie 

powiatowym „Bitwy Regionów”. I miejsce zajęło KGW Dąbrówka, II miejsce KGW 

Wilkowo i III miejsce KGW Runowo Krajeńskie. Wyróżnienie Burmistrza Więcborka 

otrzymało KGW Śmiłowo. 

1.08.2023r. – Burmistrz wraz z mieszkańcami gminy Więcbork, Harcerzami II Szczepu 

Więcborskich Drużyn Harcerskich oraz radnymi Rady Miejskiej w Więcborku: p. Beatą 

Koptą, p. Iwoną Bonecką oraz p. Henrykiem Szwochert, uczcił Bohaterów Powstania 

Warszawskiego w 79 rocznicę jego wybuchu /miejsce Plac Jana Pawła II w Więcborku – 

Pomnik „Orła Białego”/. 

2.08.2023r. – udział we mszy św. w 135 rocznicę urodzin ks. dr lekarza weterynarii 

Szczepana Gracza w kościele parafialnym, w Sypniewie. 

3.08.2023r. – udział w spotkaniu organizacyjnym dotyczącym dożynek gminno-parafialnych, 

które odbędą się 9 września 2023r. w Suchorączku. Następnie Burmistrz spotkał się  

z właścicielem Firmy Marbruk Prezesem Marcinem Kwiatkowskim w sprawie remontu drogi 

powiatowej w Śmiłowie i Zabratowie. Ustalono, że Gmina Więcbork nie będzie 

partycypować w kosztach realizacji tego remontu. Prezes zadeklarował wówczas, że  

w sierpniu br. to zadanie zostanie zrealizowane i z tej deklaracji się wywiązał. 

4.08.2023r. – udział w otwarciu obiektu skateparku w Sępólnie Krajeńskim. 

6.08.2023r. – udział w koncercie finałowym kończącym Mistrzowski Kurs Wokalny 

prowadzony przez Maestro Andrzeja Dobber oraz p. Andrzeja Lamperta. Podczas koncertu 

Burmistrz wręczył nagrodę Burmistrza Więcborka „Super Rycerza” dla Maestro Andrzeja 

Dobber. Tego dnia p. Andrzej Dobber nie zaśpiewał, ale złożył deklarację charytatywnego 

koncertu dla mieszkańców gminy Więcbork w niedalekiej przyszłości. 
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7.08.2023r. - udział w walnym zebraniu członków Stowarzyszenia „Szpital Wspólnym 

Dobrem” w Szpitalu Powiatowym w Więcborku. 

10.08.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Więcborku oraz LXIII sesji nadzwyczajnej RM w Więcborku. 

15.08.2023r. – udział w koncercie orkiestr dętych - „Bitwa Nadęta”.  

17.08.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Stypendialnej przyznającej stypendia 

Burmistrza Więcborka / miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. 

18.08.2023r. – udział w przekazaniu lekkiego wozu strażackiego marki Ford „Ranger” dla 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Więcborku. Przekazania dokonał Marszałek 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego p. Piotr Całbecki w obecności, miedzy innymi, 

Prezesa Zarządu Głównego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP p. Waldemara 

Pawlaka. Samochód został zakupiony przy współudziale środków z RPO Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego oraz środków Gminy Więcbork. 

26.08.2023r. – udział w podsumowaniu Turnieju Strzeleckiego zorganizowanego przez 

Kurkowe Bractwo Strzeleckie w Więcborku na strzelnicy miejskiej, w lasku miejskim,  

w Więcborku. Następnie Burmistrz wziął udział w dwóch festynach rodzinnych 

zorganizowanych przez sołectwo Śmiłowo oraz sołectwo Zakrzewek. 

27.08.2023r. – udział w spotkaniu dożynkowym zorganizowanym przez sołectwo Puszcza  

w świetlicy wiejskiej w Puszczy.   

29.08.2023r. – udział w uroczystościach pogrzebowych śp. Damiana Siekierki, syna 

Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku. Najgłębsze wyrazy 

współczucia dla Dyrektora i całej jego Rodziny. 

31.08.2023r. – wręczenie aktów mianowania nauczycielom ze szkół Gminy Więcbork:  

p. Marietta Betin-Wielgus (SP Nr 2 w Więcborku), p. Małgorzata Poźniak (SP Nr 2  

w Więcborku), p. Agnieszka Jańczyk (SP w Jastrzębcu), p. Marta Sobczyk (SP w Sypniewie), 

p. Karolina Sobczyk (SP Nr 2 w Więcborku). 

1.09.2023r. - Burmistrz wraz z Zastępcą Burmistrza Więcborka p. Jackiem Masztakowski 

oraz Przewodnicząca Rady miejskiej w Więcborku złożył wiązankę kwiatów pod Pomnikiem 

„Orła Białego” w 84 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej. W tym dniu Burmistrz wziął 

również udział w posiedzeniu połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu  

i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Więcborku /miejsce: Centrum Aktywności Seniora  

w Więcborku/ oraz Pikniku Przyjaźni organizowanym corocznie przez: Stowarzyszenie 

Aktywnych Społecznie w Więcborku, Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Więcborku, Świetlicę Środowiskową „UŚMIECH” w Więcborku, Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Więcborku oraz Klub Samopomocy „DOMEK” w Więcborku, przy 

współudziale Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku . 

 

2.09.2023r. – udział we mszy św. i uroczystościach dożynkowych powiatowo – gminnych  

w Zamartem. Gminę Więcbork z pięknym wieńcem reprezentowało Koło Gospodyń 

Wiejskich z Dorotowa. Burmistrz złożył podziękowań dla KGW Dorotowo za godne 
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reprezentowanie gminy Więcbork oraz gratulacje dla nagrodzonych rolników z terenu gminy 

Więcbork. 

 

3.09.2023r. – udział w uroczystościach 84 rocznicy utworzenia obozu cywilnych ofiar II 

Wojny Światowe w Karolewie tj. mszy św. i odsłonięciu imiennych tablic inskrypcyjnych 

pomordowanych 1939r. w Karolewie. W uroczystościach udział wzięli, miedzy innymi: Poseł 

na Sejm RP p. Iwona Kozłowska, Pełnomocnik Wojewody Kujawsko-Pomorskiego  

ds. Rodziny p. Grażyna Szabelska, Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego p. Andrzej Marach, 

Przedstawiciele IPN: p. Izabela Mazanowska i Prokurator p. Mieczysław Góra. Burmistrz 

podziękował wszystkim, którzy swoją obecnością oddali hołd pomordowanym, 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku i licznie zgromadzonym radnym Rady 

Miejskiej w Więcborku za obecność na uroczystościach oraz wszystkim którzy przyczynili się 

do organizacji tego wydarzenia. 

 

Informacje dodatkowe: 

 

 Gmina Więcbork ogłosiła postępowanie zakupowe pn.: „Cyfrowa Gmina rozwój cyfrowy 

jednostek samorządu terytorialnego oraz wzmocnienie cyfrowe odporności na zagrożenia. 

Postępowanie zostało podzielone na dwie części. I część – został wyłoniony wykonawca 

Firma Eximo Project Spółka z o. o. z Bydgoszczy, która zaproponowała cenę  

w wysokości 276.019, 80 zł brutto. Na ten cel Gmina Więcbork zabezpieczyła środki  

w kwocie 282.000, 00 zł. Umowa została wykonana do 25 sierpnia 2023r. II część 

zamówienia dotyczyła stacji roboczych – wpłynęły dwie oferty. Została wybrana oferta 

złożona przez Zakład Usług Elektrycznych Grabinski – Włodzimierz Grabinski  

z Więcborka. Kwota zaproponowana przez wykonawcę to 59.534, 46 zł., a zabezpieczenie 

Gminy Więcbork wynosiło na ten cel ponad 83.000, 00 zł. Umowa została zawarta 16 

sierpnia i do 24 sierpnia 2023 zrealizowana.  

 Budowa skateparku w Więcborku – na ten cel Gmina Więcbork zabezpieczyła kwotę  

w wysokości 1.649.999, 99 zł. Na zadanie wpłynęły cztery oferty. Najtańsza oferta 

złożona została przez Firmę Dombud Anna Zadrożna, Ryszard Zadrożny spółka jawna  

z Gliwic. Oferta opiewa na kwotę 1.448.202, 00 zł. w chwili obecnej trwa etap badania  

i weryfikacji zoczonych ofert i jeżeli wszystkie oferty będą złożone prawidłowo, w tym 

wspomniana powyżej oferta, to nastąpi wyłonienie podmiotu’ który będzie realizował 

przedmiotowe zadanie. Potem nastąpi podpisanie umowy i realizacja przedsięwzięcia 

jeszcze w bieżącym roku.  

 1 września ogłoszony został przetarg, dotyczący poprawy gospodarki wodno-ściekowej na 

terenie miasta i gminy Więcbork. W ramach środków z Programu „Polski Ład” Gmina 

otrzymała środki, które chciała przeznaczyć na modernizację i przebudowę stacji 

uzdatniania wody wraz z budowa sieci kanalizacji sanitarnej na ulicy Zamkowej i Biskupa 

A. Zebrzydowskiego. Niestety poprzednie postępowanie przetargowe trzeba było 

umorzyć z uwagi na wysokość złożonych ofert. W tej chwil ogłoszone postępowanie 

dotyczy tylko i wyłącznie przebudowy i modernizacji stacji uzdatniania wody  

w Więcborku. Termin składania ofert, to 20 września br. 
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 29 czerwca 2023r. z wniosku mieszkańców, miedzy innymi Wituni, Gmina Więcbork 

zwróciła się z wnioskiem o wydłużenie terenu zabudowanego, wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 189, a tym samym wprowadzić na tym odcinku ograniczenie prędkości 

pojazdów, aby osoby poruszające się pieszo w tym terenie zabudowanym mogły to robić 

bezpiecznie. Odpowiedź uzyskano 16 sierpnia 2023r., gdzie Marszałek Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego powołując się na wytyczne związane ze strefą zabudowy, 

odmówił wprowadzenia wnioskowanej strefy. W tym samym piśmie Marszałek 

nadmienił, że zauważono potrzebę ograniczenia prędkości wyrażoną posadowieniem tam 

znaku B 33 do prędkości 60km/h wraz ze znakiem ostrzegawczym A 11 w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 189 na odcinku drogi od granicy województwa wielkopolskiego do 

miejscowości Witunia z uwagi na występujące nierówności, które obniżają komfort jazdy. 

Gmina Więcbork na pewno odniesie się do zaproponowanych rozwiązań, ponieważ 

uznano, że nie jest to dobre rozwianie. Ograniczenie prędkości do 90km/h obowiązujące  

z mocy prawa na tej drodze w zupełności wystarczy. Tam, gdzie rzeczywiście jest taka 

potrzeba są dodatkowe ograniczenia. Burmistrz przypomniał, że w rozmowach 

prowadzonych z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich uzyskano potwierdzenie, że 

od przyszłego roku rozpoczęte zostaną prace na ww. drodze i w etapach będzie ona 

remontowana. Zarządca drogi chce rozpocząć te prace od granicy województwa 

kujawsko-pomorskiego pomimo, ze zdanie Gminy Więcbork jest w tym zakresie zupełnie 

odmienne. Gmina proponowała rozpoczęcie prac od strony Wituni. 

 Na wspomnianym spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich poruszona 

została również sprawa budowy obwodnicy Więcborka. Wówczas rozmawiano o tym, że 

projektant musi po raz kolejny odpowiedzieć na pytania zadane przez Regionalną 

Dyrekcję Ochrony Środowiska w Bydgoszczy, dotyczące raportu oddziaływania na 

środowisko. Chodziło o dopilnowanie, aby te odpowiedzi były, jak najbardziej 

wyczerpujące temat i jak najszybciej przesłane do RDOŚ. Nie było, zatem przypadku, 

jeżeli chodzi o zwołanie przez Przewodnicząca RM w Więcborku sesji nadzwyczajnej  

w celu podjęcia uchwały w sprawie metaplantacji kukułki szerokolistnej. Regionalny 

Dyrektor Ochrony Środowiska w Bydgoszczy Postanowieniem z dnia 1 września 

uzgadnia realizację przedsięwzięcia w wariancie IV na podstawie raportu o oddziaływaniu 

na środowisko sporządzonego przez zespół autorów pod kierownictwem mgr inż. Witolda 

Orczyńskiego. Zatem w tym momencie Gmina dysponuje uzgodnieniem z RDOŚ, bardzo 

ważnym w procedurze dokumentem. Dokument musi zostać dokładnie przeczytany – 

przeanalizowany, po czym nastąpi obwieszczenie o ponownym rozpoczęciu procedury 

udziału społeczeństwa, w trakcie, której osoby zainteresowane będą miały 30 dniu na 

zgłaszanie uwag. W międzyczasie dokument przesłany zostanie do zaopiniowania przez 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Sępólnie Krajeńskim oraz do 

Dyrektora Zarządu Zlewni „Wody Polskie” w Inowrocławiu o uzgodnienie warunków 

realizacji przedsięwzięcia. Po zakończeniu tej procedury nastąpi procedura 

obwieszczenia, zawiadomienia stron postępowania o możliwości wypowiedzenia się, co 

do zebranych dowodów, materiałów oraz zgłoszonych żądań przed wydaniem decyzji.  

Burmistrz wyraził nadzieję, że do końca listopada uda się wydać decyzję środowiskową,  

a to umożliwi Marszałkowi ogłoszenie postępowania przetargowego na przygotowanie 

dokumentacji technicznej inwestycji budowy obwodnicy Więcborka.  

 

 

 

https://www.gov.pl/web/psse-sepolno-krajenskie
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Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radny Jan Antczak chciał wiedzieć, co powiedział Marszałek Województwa Kujawsko-

Pomorskiego o ścieżkach pieszo-rowerowych. Dlaczego nie dał na to środków. 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że w swoim wystąpieniu nie wspominał o spotkaniu  

z Marszałkiem, więc nie mógł on też nic mu na ten temat powiedzieć. Podkreślił jednak, że  

w nowej perspektywie finansowej Gmina Więcbork w ramach środków Polityki Terytorialnej 

wpisała te dwa projekty, tj. budowę ścieżki pieszo- rowerowej pomiędzy Więcborkiem,  

a Firma „Gabi-Bis” oraz ścieżkę pomiędzy Więcborkiem, a Runowem Krajeńskim. Zatem 

temat jest wpisany do Polityki Terytorialnej i jeżeli ona zostanie zatwierdzona, w następnych 

latach Gmina Więcbork będzie mogła realizować, to ważne przedsięwzięcie. Niemniej, jeżeli 

będzie okazja do rozmowy z Marszałkiem na pewno do tego tematu będzie powracał  

i wnioskował do niego o wsparcie w tym zakresie. 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję.  

 

Ad.11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski. 

/Odp. na interp. radnej A. Łańskiej/ 

 Interpelacje w sprawie planowanych zadań inwestycyjnych na drogach wojewódzkich 

znajdujących się na terenie gminy Więcbork zostały przekazane pismem do Marszałka 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego oraz do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Po 

uzyskaniu odpowiedzi zwrotnej radna otrzyma stosowną informację listownie oraz na 

posiedzeniu RM. W dniu 17 lipca wpłynęła do Urzędu Miejskiego w Więcborku 

odpowiedź podpisana przez Zastępcę Dyrektora ds. Inwestycji Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Bydgoszczy p. mgr inż. Leszka Nitke oraz odpowiedź Dyrektora 

Departamentu Infrastruktury Drogowej Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu  

p. Mirosława Graczyka.  

Odpowiedzi z Zarządy dróg Wojewódzkich oraz z Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu 

znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork w zakładce 

Rada Miejska – „Interpelacje i Zapytania Radnych kadencja 2018-2023” 

 /Odp. na interp. radnej I. Boneckiej/ 

 W kwestii bezpieczeństwa na ulicy Strzeleckiej w Więcborku Burmistrz przekazał 

interpelację radnej do Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim ze 

wskazaniem przekazania we wskazane w niej miejsce częstszych patroli policji celem 

kontroli zgłoszonego zagrożenia. Jednocześnie należy podkreślić, że przy braku 

pożądanych efektów wprowadzonych kontroli ruchu drogowego Burmistrz rozważy 

możliwość instalacji progu spowalniającego w przedmiotowej lokalizacji. 

/Odp. na interp. radnej N. Ksobiak/ 

 W najbliższym czasie rozpoczną się prace związane z rozeznaniem możliwości 

technicznych, dokumentacyjnych i finansowych dotyczących ewentualnego wybudowania 

chodnika lub schodów we wskazanym przez radną miejscu. Czynności te muszą 

obejmować przede wszystkim rozwiązania zabezpieczające potrzeby osób  
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z niepełnosprawnościami. Jednocześnie należy podkreślić, że rozwiązania przyjęte  

w obecnym układzie komunikacyjnym te wymogi zaspakajają, a co najważniejsze są 

bezpieczne dla wszystkich użytkowników drogi 

/Odp. na interp. radnego A. Wenda/ 

 Pismem z dnia 30 czerwca do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zostało skierowane 

pismo Burmistrza Więcborka w sprawie interwencji w przedmiocie strat rolników  

w wyniku długotrwałej suszy. W przypadku otrzymania odpowiedzi radny zostanie o tym 

poinformowany listownie oraz na posiedzeniu RM. W tej sprawi nie otrzymano 

odpowiedzi zwrotnej, ale wiadomo, że procedury szacowania szkód w rolnictwie 

związanych z suszą są w toku. 

/Odp. na interp. radnego S. Piłka/ 

 Kwestie poruszone przez radnego w interpelacji zostały przekazane pismem Burmistrza 

do Starosty Sępoleńskiego oraz Zarządu Dróg Powiatowych w Sępólnie Krajeńskim.  

W uzyskanej odpowiedzi Dyrektor ZDP p. Edwin Eckert poinformował, że remont 

cząstkowy nawierzchni bitumicznej wymienionego odcinka drogi powiatowej  

w Borzyszkowie został zakończony i w miarę potrzeb będzie cyklicznie powtarzany. 

Natomiast urządzenia zabezpieczające w postaci balustrad nad drugim przepustem 

drogowym zostaną zamontowane do dnia 18 sierpnia 2023r.   

Ad.12 Interpelacje i zapytania radnych. 

1. Radna Brygida Migawa złożyła interpelacje w sprawach: 

 W celu zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom Sypniewa i okolic złożenia wniosku 

do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy w sprawie wykonania sygnalizacji 

świetlnej przy przejściu do Szkoły Podstawowej w Sypniewie, 

 W celu poprawy bezpieczeństwa radna prosiła o zwrócenie się do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Bydgoszczy o ograniczenie prędkości na drodze wojewódzkiej nr 189 

od nr 1 przez całą wieś Sypniewo. Na tej drodze są odcinki bez nawierzchni chodnikowej 

i jest bardzo niebezpiecznie.  

 Zwróciła się o wystąpienie do Starosty Sępoleńskiego o gruntowny remont drogi 

powiatowej w Sypniewie od drogi przy ul. Kasztanowej do byłej gorzelni i bloku 

mieszkalnego. 

 W związku z przebudowa I odcinka nawierzchni przy ul. Leśnej w Sypniewie radna 

wnioskowała o wykonanie dokumentacji technicznej na wykonanie dwóch pozostałych 

odcinków dróg w ww. lokalizacji i w ten sposób zamkniecie tej inwestycji. Prosiła  

o uwzględnienie wniosku w budżecie Gminy Więcbork na rok  2025. 

 Kolejna interpelacja dotyczyła remontu budynku Ośrodka Zdrowia w Sypniewie.  

W szczególności przebudowy klatki schodowej, tak by schody uwzględniały one potrzeby 

osób niepełnosprawnych, nową elewację obiektu oraz zamurowanie drzwi garażowych od 

strony ulicy szkolnej. Rada Sołecka przy podziale funduszu sołeckiego na rok 2025 

zaproponuje uwzględnienie w nim środków – wkładu własnego w wysokości 10.000, 00 

zł na ten cel. Prosiła, aby zadanie zostało uwzględnione w budżecie Gminy Więcbork na 

rok 2024.   

 Radna zawnioskowała również o wykonanie dokumentacji technicznej dotyczącej 

wyłożenia nawierzchni asfaltowej na odcinku 300m przy ulicy Polnej w Sypniewie. Rada 
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Sołecka w tym przypadku również zaproponuje kwotę 10.000, 00 zł z funduszu 

sołeckiego na rok 2024. Prosiła, aby zadanie zostało uwzględnione w budżecie Gminy 

Więcbork na rok 2024.  

2. Radny Andrzej Wenda interpelował o wzmocnienie instalacji elektrycznej w świetlicy 

wiejskiej sołectwa Lubcza. W sytuacji organizacji większych imprez okolicznościowych 

typu Turniej Drwali, czy Turniej Sołectw, następuje przeciążenie istniejącej instalacji 

elektrycznej. Prosił również o podłączenie bojlera elektrycznego, który został przekazany 

sołectwu przez sponsora tak, aby możliwe było korzystanie z ciepłej wody  

w pomieszczeniu kuchennym świetlicy wiejskiej.   

 

3. Radna Anna Łańska zwróciła się do Burmistrza Więcborka z wnioskiem o zakup przez 

Gminę Więcbork maszyny sprzątającej do dróg i chodników na terenie gminy Więcbork.  
 

 

Interpelacje i odpowiedzi znajdują się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Więcbork w zakładce Rada Miejska – „Interpelacje i Zapytania Radnych 

kadencja 2018-2023” 
 

Ad.13 Informacja o stanie technicznym dróg gminnych oraz realizowanych pracach 

modernizacyjnych i remontowych w roku 2023r. przedstawił Kierownik Referatu Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Dróg UM w Więcborku p. Tomasz Fifielski. 

 

Informacja stanowi Załącznik do niniejszego Protokołu i jest dostępna do wglądu  

w biurze RM oraz stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork 

 

Informacja uzupełniona została prezentacją multimedialną. 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radny Jan Antczak zwracając się do Burmistrzów, Skarbnik Gminy oraz referującego punkt 

Kierownika Referatu UM podziękował za prace, jaka w roku bieżącym została wykonana na 

drogach gminnych. Efekty tych prac widać zarówno na drogach polbrukowych, bitumicznych 

i pozostałych, które zostały bardzo dobrze utwardzone.  

 

Kierownik Referatu UM podziękował radnemu za miłe słowa.   

 

Przewodnicząca RM przyłączyła się do podziękowań mówiąc, że Kierownik jest 

człowiekiem, który w tej gminie zostawia całe swoje serce i takich pracowników „szukać ze 

świecą”. Dziękowała również za jego dyspozycyjność i zaangażowanie w rozwiązywanie 

zgłaszanych do niego problemów. 

 

Radny Stanisław Piłka wyraził słowa podziękowania w imieniu wszystkich sołtysów  

z terenu gminy Więcbork za wszystkie wykonane inwestycje drogowe. Jak można było 

zauważyć podczas składanego sprawozdania, nie było praktycznie sołectwa, gdzie w tym 

roku nie było coś wykonywane w przedmiotowym zakresie, dlatego też dziękował za to 

Kierownictwu Gminy Więcbork oraz Kierownikowi Referatu UM w Więcborku.  
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Kierownik Referatu UM podkreślił, że podziękowania należą się nie tylko jemu, ale również 

podległym mu pracownikom Referatu, którym osobiście dziękuję za dobrą współpracę  

i zaangażowanie. Podziękowania należą się także Burmistrzom, Pani Skarbnik i Radnym.  

W ciągu roku dokonywanych jest wiele zmian w budżecie na rzecz działań drogowych, które 

są przyjmowane, akceptowane i dzięki temu udaje się zrealizować wiele inwestycji w tym 

zakresie. Duży w tym też udział mają środki dedykowane na drogi z funduszy sołeckich.  

 

Burmistrz Więcborka przyłączył się do podziękowań ze strony sołtysów i radnych dla 

Kierownika Referatu /…/ Dróg UM w Więcborku i podległych mu pracowników oraz dla 

Referatu Inwestycji /…/ UM w Więcborku, gdyż kilka z prezentowanych w materiale 

inwestycji realizowanych było przy współudziale tego właśnie Referatu. Dlatego też 

dziękował obecnemu na sali sesyjnej Kierownikowi - p. Michałowi Bąk oraz jego 

pracownikom. Oczywiście słowa wdzięczności należą się Skarbnik Gminy, która umiejętnie  

i w sposób wyważony dysponuje powstałe nadwyżki, które Rozdział 60016 jest w stanie 

wchłonąć w każdej wysokości i racjonalnie spożytkować. Te podziękowania należą się 

zdaniem Burmistrza, również wszystkim sołtysom radom sołeckim i mieszkańcom. To 

wspólne decyzje dotyczące wydatkowania środków z funduszy sołeckich przekładają się dziś 

na wymierne korzyści dla wszystkich mieszkańców. Na końcu Burmistrz skierował 

podziękowania do radnych, którzy akceptują decyzję o inwestycjach drogowych i zarówno  

w poprzedniej kadencji, jak i w tej realizowany jest nakreślony na początku cel, którym jest 

miedzy innymi, poprawa infrastruktury drogowej gminy Więcbork, co jest niewątpliwie  

systematycznie realizowane. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

 

Ad.14 - 15 Projekty uchwał przygotowane przez Referat Inwestycji, Planowania 

Przestrzennego i Gospodarki nieruchomościami UM w Więcborku omówił jego 

Kierownik p. Michał Bąk  

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonych w Więcborku przy ul. Mickiewicza 7, 

 

Sprzedaż nieruchomości oznaczonych numerem geodezyjnym 222/3 i 222/4 położonych  

w Więcborku obręb Więcbork 2 nastąpi w drodze bezprzetargowej z uwagi na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej oznaczonej numerem geodezyjnym 

222/1 położonej w Więcborku obręb Więcbork 2. Wymienione wyżej nieruchomości 

zabudowane graniczą ze sobą i stanowią całość gospodarczą razem ze zlokalizowanymi na 

nich budynkami. W wyniku sprzedaży zostaną połączone w jedną nieruchomość.  

Powyższa sprzedaż umożliwi uregulowanie stanu prawnego całej nieruchomości 

zabudowanej przy ul. Mickiewicza 7 w Więcborku, w tym lokali już nabytych oraz sprawnej 

sprzedaży lokali będących jeszcze w zasobie Gminy Więcbork.  

 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii.  

 

 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 
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Uwag nie wniesiono. 

 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023  

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 175 

położonej przy ul. Sportowej w Więcborku, gmina Więcbork. 

 

Przedmiotowy projekt jest zwieńczeniem trzyletniego postępowania administracyjnego, które 

było wszczęte z urzędu w 2019r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania dla działki geodezyjnej 175 przy ul. Sportowej w Więcborku. Jest to 

obszar o powierzchni 2103m² stanowiący plażę zlokalizowana przy ośrodkach wczasowych. 

Teren ten, jak widać na załączniku graficznym, został podzielony na trzy części: I część – 

zieleń urządzoną do potrzeb sportu i rekreacji, tj. typowo plaża, II część – zabudowa 

usługowa o symbolu U np. na potrzeby małej gastronomii oraz część III – droga wewnętrzna, 

która będzie prowadziła do istniejącego ośrodka wczasowego. 

 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii.  

 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono. 

 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023   

Ad.16 Wolne wnioski i informacje. 

 

Burmistrz Więcborka zaprosił radnych oraz mieszkańców gminy Więcbork, w tym 

wszystkich rolników na dożynki gminno-parafialne, które odbędą się 9 września w sobotę,  

w Suchorączku: 

 zbiórka o godz. 13:15 przy Domu Pomocy Społecznej w Suchorączku, 

 13:30 przemarsz korowodu dożynkowego, 

 14:00 msza św. dziękczynna za tegoroczne plony, 

 następnie część oficjalna, artystyczna, koncert zespołu i zabawa taneczna. 

Poza tym zaprosił do zapisywania się do uczestnictwa w XII Biegu Pamięci Karolewo – 

Więcbork, który odbędzie się 16 września br. Jest też możliwość uczestniczenia w tym 

wydarzeniu poprzez zapis na chód nordic walking. Wszystkich pozostałych zachęcił do 

aktywnego kibicowania uczestnikom wydarzenia. 

Na tym obrady zakończono 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady sześćdziesiątej czwartej sesji 

Rady Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Anna Łańska 

 


